

使用前须注意

- 安全须知
 - ★若有任何液体或液体掉进产品内部, 请关闭电源, 并经合格的技术人员检查后方可再行使用。
 - ★不可自行维修、拆卸产品。
- 电池须知
 - ★请勿将电池置于高温环境中, 电池漏电或出现膨胀, 请勿继续使用, 禁止拆解、撞击、刺破电池或将电池投入火中。
 - ★当长期没有使用本产品时, 需要定期给产品充电, 以保证电池寿命。
 - ★搭配电压过高的充电适配器充电可能会损坏机器, 请选择推荐使用的充电器进行充电。
 - ★如使用错误型号的电池可能替换或电池正负极 (+ / -) 持续短路会有着火或爆炸的风险。
 - ★请按正负极 (+ / -) 正确安装电池。
 - ★请勿吞嚼电池, 化学灼烧危险。
 - ★本产品提供的遥控器需搭配纽扣电池使用, 适用电池: CR2025, 电池电压3V。
 - ★如果吞嚼纽扣电池, 在2小时内可能导致严重的内部灼伤并可能导致死亡。
 - ★如果电池含汞安全符合, 停止使用该产品并使之远离儿童。
 - ★如果你认为电池可能被吞食或放置在身体的任何部位内, 立即寻求医疗救助。
 - ★让儿童远离新的和使用过的电池。
- 产品须知
 - ★请勿将产品置于温度过高或过低 (45°C以上/0°C以下) 的环境中。
 - ★请勿将产品放在热源附近, 避免阳光直射, 沙尘过多、潮湿、易受雨淋、具有机械冲击、表面凹凸不平的地方, 或者车管关闭的车内。
 - ★请勿将任何重物放在产品的上面。
 - ★请勿直视激光束或直接用光学仪器观看。
 - ★保持产品的镜头洁净, 切勿触摸, 否则镜头可能损坏。
- 产品须知
 - ★当您在使用外放时, 播放音乐前, 请将音量调最小, 避免开始播放时音量大对耳朵造成伤害; 播放后调至合适音量。
 - ★当您在使用耳机时, 会因此听不清外界环境声音, 为了您的安全, 请避免在危险环境中使用耳机。
 - ★避免以高音量使用耳机, 不要连续、高音量、长时间进行播放。如果出现不适现象, 请调低音量或停止使用。
 - ★确保音箱后方空气流动, 不要阻碍音箱周围的气流。

多功能便携CD音箱一体机

部件说明

上一曲键

音量减键

播放/暂停键

EQ切换键

显示屏

模式切换键

下一曲键

音量加键

停止键

开关机推钮

POWER IN口

3.5mm输出

充电指示灯

USB IN/REC口

3.5mm AUX输入口

通用操作

●主界面显示

88:88

USB SD FM REC ④

简体中文

多功能便携CD音箱一体机

3

多功能便携CD音箱一体机

●睡眠时间

通过短按遥控器睡眠Sleep可设置睡眠时间, 一共有四档可调, 将按此顺序进行切换60min→30min→15min→OFF。

●播放顺序

长按 EQ键可选择播放顺序, OFF~ONE(单曲循环)~ALL(顺序循环)~rnd(随机播放)

注: CD模式下, 短按 键, 停止播放时会取消所有的播放顺序, 重新播放需重新设置。

●EQ设置

短按 键, 可切换EQ, 一共有八段预设EQ。

EQ序号对应:

00~OFF	01~Jazz	02~POP	03~Rock	04~Dance	05~Classic	06~HIP HOP	07~Retro
--------	---------	--------	---------	----------	------------	------------	----------

●CD模式

放入碟片短按 键进入CD模式, 显示CD, 指示灯显示绿色

显示 闪烁开始读碟, 载入完成时, 将显示曲目数量, 此时按下 暂停/播放键开始播放。

正常播放时, 会显示曲目进度, 每10秒会显示当前曲目序号。

未读取到碟片信息时, 将显示

●抓轨模式

进入CD模式后, 首先使用FAT32格式的U盘, 接入到USB REC口, 供电的USB电源线接到POWER IN口。

推荐使用32G及以下容量的U盘进行抓轨。

长按 上一曲键或长按遥控器REC键进入CD抓轨模式, 抓轨时按停止键退出抓轨模式。

显示:

注: 调出电台选择不会进入当前显示的选择电台, 请通过 或 键调节生效。

●USB模式

短按 键进入USB输入模式, 显示USB, 指示灯显示白色

将U盘插入USB IN/REC口, 读取U盘信息后会自动开始播放。

注: U盘模式支持WMA、MP3格式音乐播放, 支持48kHz及以下采样率的WAV、FLAC格式音乐播放。

简体中文

多功能便携CD音箱一体机

6

多功能便携CD音箱一体机

遥控器

输入选择

上一曲键

抓轨模式
(仅在CD模式下可用)

数字键

音量减键

静音键

停止键

下一曲键

播放/暂停键

睡眠键

EQ切换键

模式键

音量加键

包装清单

● BEATBOX主机

● USB A转C充电线

● 遥控器

● 快速入门

● 售后维修卡

● 机底座

简体中文

多功能便携CD音箱一体机

7

环保材料说明

产品中有害物质的名称及含量

部件名称	有害物质					
	铅(Pb)	汞(Hg)	铜(Cd)	六价铬(Cr(VI))	多溴联苯(PBB)	多溴二苯醚(PBDE)
PCB	×	○	○	○	○	○
PCBA 焊点	×	○	○	○	○	○
元器件	×	○	○	○	○	○
显示屏*	×	○	○	○	○	○
电池*	×	○	○	○	○	○
外观件	○	○	○	○	○	○
配件*	×	○	○	○	○	○

注: 表中标记“X”的部件, 虽因全球技术发展水平限制而无法实现有害物质的替代, 带“*”号部件表示如果在您所购买的产品中无该部件, 请忽略表中该部件信息。

○: 表示该有害物质在该部件所有均质材料中的含量均在GB/T 26572-2013规定的限量要求以下。

×: 表示该有害物质至少在该部件的某一均质材料中的含量超过GB/T 26572-2013规定的限量要求。

根据中国电子行业标准SJ/T 11364-2014 和相关的中国政府法规, 本产品及其某些内部或外部组件上可能带有环保使用期限标识, 该标识用于指导组件的回收, 产品及组件上的使用期限标识可能有所不同, 组件上的使用期限标识优先于产品上任何与之相冲突的或不同的环保使用期限标识。

此环保使用期限只适用于产品在规定的条件下工作

简体中文

多功能便携CD音箱一体机

8

Precautions Before Use

- Safety Notes
 - ★If any solid object or liquid falls into the product, please switch off the power immediately and have it checked by qualified professional personnel before further use.
 - ★Do not attempt to repair or disassemble the product by yourself.
- Battery Notes
 - ★Please do not put the battery in a high-temperature environment. The battery is prohibited from use if it is soaked in water, or if it gets swollen. Please do not disassemble, hit, crush, or puncture the battery, and do not put it on fire.
 - ★Please charge the battery on a regular basis to secure the battery life if this product has not been used for a long time.
 - ★It is recommended to use a suitable charger in case of a high-voltage adapter causing damage to the device.
 - ★Replacing a battery pack with an incorrect one or causing a sustained short circuit between the battery's positive (+) and negative (-) terminals may result in a fire or explosion.
 - ★Please install the battery correctly according to the positive (+) and negative (-) polarity.
 - ★Please do not swallow the battery, as it may cause chemical burns.
 - ★The remote control included with this product requires a button cell battery for operation. Compatible battery: CR2025 (3V).
 - ★If the button cell battery is swallowed, it may cause severe internal burns within just 2 hours and may lead to death.
 - ★If the battery compartment is not securely closed, stop using the product and keep it away from children.
 - ★If you suspect the battery may have been swallowed or placed inside any part of the body, seek medical assistance immediately.
 - ★Keep new and used batteries away from children.
- Product Notes
 - ★Please do not place the product in environments with excessively high or low temperatures (above 45°C or below 0°C).
 - ★Please do not place the product near heat sources, in direct sunlight, in dusty areas, humid environments, rain-prone locations, places subject to mechanical shock, uneven surfaces, or inside a closed car.
 - ★Please do not place heavy objects on top of the product.
 - ★Please do not stare at the laser beam or view it directly through optical instruments.
 - ★Please keep the product's lens clean and do not touch it, as this may damage the lens.
- Volume Notes
 - ★When using the speaker, please lower the volume to the minimum level before playing music to avoid excessive volume damage to ears. After playback starts, adjust the volume to a comfortable level.
 - ★When using headphones, you may not be able to hear surrounding sounds clearly. For your safety, please avoid using headphones in hazardous environments.
 - ★Please avoid using headphones at high volume. Do not listen continuously at high volume for long periods. If you experience discomfort, please lower the volume or stop using the product.
 - ★Please ensure airflow behind the speaker and do not obstruct the airflow around it.

Versatile Portable All-in-One CD Speaker

Parts Description

Volume+ button

EQ switch button

Previous track button

Play/Pause button

Display screen

Mode switch button

Power in port

Stop button

Power on/off toggle

3.5mm output port

Charging indicator light

USB IN/REC port

3.5mm AUX input port

General Operation

●Main Interface Display

88:88

USB SD FM REC ④

English

Versatile Portable All-in-One CD Speaker

11

Volume Adjustment

Short press to decrease the volume, and short press to increase the volume.

●Sleep Timer

Short press the Sleep button on the remote control to set the sleep timer. There are 4 adjustable levels, which switch in the following order: 60min → 30min → 15min → OFF.

●Playback Sequence

Long press to select the playback sequence. The sequence options are OFF → ONE (Single Track Repeat) → ALL (Sequential Repeat) → RND (Shuffle Playback).

Note: In CD mode, short press . The original playback sequence will be canceled when playback stops, and you need to reset it if you want to resume playback.

●EQ Setting

Short press to switch between EQ presets. There are 8 preset EQ modes in total.

EQ corresponding styles:

00~OFF	01~Jazz	02~POP	03~Rock	04~Dance	05~Classic	06~HIP HOP	07~Retro
--------	---------	--------	---------	----------	------------	------------	----------

●FM Mode

Insert a disc and short press to enter CD mode.

The screen displays CD and the indicator light turns green

The screen flashes to start disc reading. When loading is complete, it will display the number of tracks. Then press Play/Pause button to begin playback.

During normal playback, the track progress will be shown, and the track number will display every 10 seconds.

If no disc information is detected, the screen will display

Note: The indicator light illuminates only when switching modes and will automatically turn off after a period of time.

In USB mode, a prompt tone is played only when a USB flash drive is inserted.

English

Versatile Portable All-in-One CD Speaker

12

CD Ripping Mode

After entering CD mode, first use a USB drive formatted in FAT32 and connect it to the USB REC port. Then connect the USB power cable to the POWER IN port. It is recommended to use a USB flash drive with a capacity of 32GB or less for CD ripping.

Long press Previous track button or the REC button on the remote control to enter CD ripping mode. Press the Stop button to exit ripping mode. The display will show:

●BLUE Mode

Short press to enter Bluetooth mode, displaying "blue" with the indicator light showing blue.

When in Bluetooth pairing mode, the Bluetooth icon on the display will flash ; once Bluetooth pairing is successful, the Bluetooth icon will stop flashing.

Long press Next track button for 3 seconds to disconnect the Bluetooth connection. Bluetooth codecs supported: SBC/LDAC.

●LINE Mode

Short press to enter AUX input mode. The display shows "LINE" with the indicator light showing cyan . Connect an audio cable to the 3.5mm AUX input port for playback.

●FM Mode

Short press to enter FM radio mode.

The display shows "FM" with the indicator light showing yellow

Supported frequency range: 76MHz-108MHz

Short press to decrease frequency by 0.1; long press automatically to search for the previous station.

Short press to increase frequency by 0.1; long press automatically to search for the next station.

Long press to enter Auto-Scan mode; during scanning, and short press to stop scanning.

During normal radio playback, short press to enter preset station selection. at this time, short press to select the previous saved station, and short press to select the next saved station.

Note: Entering preset station selection will not automatically switch to the currently displayed station. Please press or to confirm.

English

Versatile Portable All-in-One CD Speaker

13

USB Mode

Short press to enter USB input mode, displaying "USB" with the indicator light showing white.

Insert a USB drive into the USB IN/REC port; playback starts automatically after detecting the drive.

Note: USB mode supports playback of WMA and MP3 music files, as well as WAV and FLAC files with a sampling rate of 48kHz or lower.

Remote Control

Input selection

Previous track

CD ripping mode
(Available only in CD mode)

Number Keys

Volume-

Mute

Stop

Next track

Play/Pause

Sleep

EQ switch

Mode switch

Volume+

English

Versatile Portable All-in-One CD Speaker

14

List of Items Included

● BEATBOX

● USB-A to USB-C charging cable

● Remote Control

● Quick start guide

● Warranty card

● Feet pads

To Learn More

●For related video instructions of the product and FAQ (Frequently Asked Questions), please scan the QR code below.

●To learn more about the product, please visit our website: www.fioo.com

Due to continuous improvement, every specification and design is subject to change at any time without further notice.

WEEE Directive & Product Disposal

At the end of its serviceable life, this product should not be handed as household or general waste. It should be handed over to the applicable collection point for the recycling of electrical and electronic equipment, or returned to the supplier for disposal.

Internal/Supplied Batteries:

This symbol on the battery indicates that the battery is to be collected separately. This battery is designed for separate collection at an appropriate collection point.

Qualcomm® aptX HD

Hereby, Guangzhou FIOO Electronics Technology Co., Ltd declares that this device is in compliance with Directive 2014/53/EU. The full text of the EU declaration of conformity is available at: www.fioo.com/doc

Function	Frequency	Maximum output power
Bluetooth	2402-2480MHz	10dBm

English

Versatile Portable All-in-One CD Speaker

15

FCC NOTICE:

This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to Part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates, uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:

- Reorient or relocate the receiving antenna.
- Increase the separation between the equipment and receiver.
- Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

The equipment complies with FCC radiation exposure limits set forth for an uncontrolled environment. The equipment should be installed and operated with minimum distance 20 cm between the radiator & your body.

Any Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate the equipment.

English

Versatile Portable All-in-One CD Speaker

16